
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  4. 10. 2007 na MÚ Lamač 
 
Prítomní:  JUDr. M. Bartovi č, Ing. Valentovič, CSc., JUDr. Ondrišová, J. Kralovič, 

P. Šoula,  M. Čambalík, B. Veselá 
 
Ospravedlnení: M. Pikulíková, Mgr. Olekšák, Ing. Danišová, M. Slušný, Mgr. 
Servanský, Ing. Stráňava, Mgr. Sukopová 
 
Program: 
 

1. Zahájenie 
2. Zhodnotenie čísla Lamačan 9/2007  
3. Obsahová stránka čísla 10/2007 
4. Návrhy tém čísla 11/2007  
5. Rôzne 

 
Redakčnú radu otvoril a viedol  predseda RR JUDr. Bartovič . 
 
K bodu 2 
 
K obsahu  číslu 9/2007 neboli žiadne pripomienky. 
JUDr. Ondrišová – opätovne skonštatovala, že Lamačan vychádza veľmi neskoro. Je potrebné 
urobiť nápravu, aby mesačník vychádzal, tak ako v minulosti, najneskôr druhý týždeň 
v mesiaci. Navrhuje preorganizovať prípravné práce. 
M. Čambalík k uvedenému uviedol, že bol časový posun  z dôvodu čakania na vyjadrení od 
oslovených osôb (poslanec RNDr. Akantis nedodal odpovede na otázky). 
Tajomníčka RR B. Veselá vzhľadom k uvedenému predložila prítomným vypracovaný návrh 
termínov uzávierok a následného dodania  výtlačkov mesačníka na obdobie do konca roku 
2007. Prítomní členovia RR  s uvedeným návrhom súhlasili. Redaktor M. Čambalík sa 
zaviazal, že termíny budú dodržané v zmysle  schváleného návrhu. 
 
Termíny: 
Mesiac  redakčná rada  uzávierka  termín dodávky výtlačkov 
Október 4. 10.   11. 10.   22. 10. 
November 31. 10.   8. 11.   19. 11. 
December 29. 11.   6. 12.   17. 12.  
 
K bodu 3  
 
Príspevky do čísla 10/2007: 
 

- 30 rokov od založenia ZŠ v Lamači 
- Vyhodnotenie súťaže o najkrajší balkón – JUDr. Ondrišová, Ing. Danišová 
- Rozhovor s poslancom JUDr. Gromom 
- Darcovstvo krvi – hodnotenie – M. Pikulíková 
- Deň boja proti drogám – M.Pikulíková 
- Rekultivácia ihrísk v MČ Ba – Lamač – Ing. Olekšák 
- Október – mesiac úcty k starším – informácia o akcii  - B. Veselá 



- Na kolesách proti rakovine – B. Veselá 
- Uznesenia z MZ pri MÚ Lamač – B. Veselá 
- Cintorín v Lamači – M.Čambalík 
- Informácia o premietaní v kine 
- Vyhlásenie súťaže o najkrajšieho Mikuláša – kresby detí ZŠ 

 
K bodu 4 
 

- Rozhovor s poslancom – M.Čambalík 
- Uznesenia z MZ – B. Veselá 
- Akcia Psia show – B. Veselá 
- Mikuláš v Lamači – B. Veselá osloví Dr. Škorvankovú 
- Lamačské vinohrady – B. Veselá 
- Protihluková stena – JUDr. Ondrišová, M. Čambalík 
- Informácia o budove VÚB – MÚ Lamač 
- Vizualizácia Malokarpatského námestia – M. Čambalík, Ing. Lučenič  
- VZN o ochrane pred hlukom – B. Veselá 
- Informácie o odvoze odpadov, čo kam dávať, harmonogam umiestňovania 

kontajnerov – Ing. Vicenová 
 
K bodu 5 
 
- RR prerokovala pripomienky Mgr. Šujanovej MC Obláčik k neuverejneniu príspevku o MC.  
JUDr. Ondrišová k uvedenému pripomenula, že  redakčná rada je poradný orgán, v ktorom 
jednotlivec nerozhoduje o uverejňovaní príspevkov. Považuje za  potrebné pripomenúť, že 
mesačník Lamačan sa nezaviazal prideliť MC Obláčik rubriku. Nevydávame časopis, ktorý 
má 30 strán a tak je potrebné uverejňovať príspevky aj od iných prispievateľov. 
Ing. Valentovič CSc., súhlasil s názormi JUDr. Ondrišovej, vyzdvihol prácu tajomníčky RR, 
s čím súhlasili všetci zúčastnení členovia redakčnej rady. 
JUDr. Bartovič podá v tomto zmysle Mgr. Šujanovej vysvetlenie, ako aj informuje MC 
Obláčik o skutočnosti, že redakčná rada na svojom zasadnutí v minulosti rozhodla o tom, že 
bude poskytovaný priestor v časopise Lamačan aj iným organizáciám pôsobiacim na území 
Lamača v zmysle zásady rotácie. 
 
- RR prerokovala žiadosť o prešetrenie pripomienky p. Gavoru, Lediny 21, Bratislava. Pán 
Gavora žiadal v mesiaci december 2007 o uverejnenie  príspevku o Spolku slovenských 
amatérov vysielačov s pôsobiskom v Lamači. Článok prevzala p. Kocianová – zastupujúca 
tajomníčku počas dlhodobej PN. Redaktor k uvedenému podal informáciu, že článok je 
napísaný vysoko odborne, pre  bežného čitateľa nezrozumiteľne. O tomto fakte telefonicky 
informoval pána Gavoru. RR ukladá tajomníčke B. Veselej podať  p. Gavorovi informáciu 
v tomto znení a požiadať ho o úpravu článku. Po úprave bude p. Gavorovi článok uverejnený.  
 
- RR vzala na  vedomie informáciu o programe kina v termínoch 13. 10. – 11. 11. 2007. 
Informácie o programe budú uverejňované v mesačníku s pripomienkou o výhrade zmeny 
programu. 
 
V Bratislave, 8. 10. 2007  
 
Schválil: JUDr. Marek Bartovič – preds. RR. Lamačan 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 


